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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over asbeststort Derde
Merwedehaven. (Ingezonden
3 november 2009)

1
Is het waar dat de stortplaats Derde
Merwedehaven de grootste
asbeststortplaats is van Europa en
een vergunning heeft voor het in
gebruik hebben van twee
stortfronten, één stortfront voor
regulier afval en één stortfront voor
asbest verpakt en of in bulk?

2
Hoeveel overtredingen bij het storten
van asbest op de asbeststortplaats
zijn de afgelopen twee jaar door
bevoegde instanties gesignaleerd?

3
Is het waar dat «bigbags», gevuld
met asbest, worden gestort en daarbij
openscheuren waardoor asbestvezels
kunnen vrijkomen? Bent u bereid
zonodig maatregelen te nemen en in
de omgeving metingen te verrichten
naar asbestvervuiling?

4
Is het waar dat er in oktober 2007
door de provinciale handhaver
geconstateerd is dat er zonder
toestemming vier stortfronten in
gebruik waren, waaronder twee voor
asbest?

5
Is het waar dat door de provincie
begin april 2009 aan de Derde
Merwedehaven een vergunning heeft
verleend om vier stortfronten in
gebruik te nemen, twee voor asbest
en twee voor ander afval? Betekent
dit, dat illegaal handelen wordt
beloond? Zo nee, hoe moet het
verlenen van deze vergunning dan
beschouwd worden?

6
Worden er, gelet op de vele
geconstateerde overtredingen in het
verleden, aan de nieuwe vergunning
aanvullende voorwaarden gesteld in
het nieuwe besluit? Zo nee, waarom
niet en hoe gaat u voorkomen dat de
omgeving belast wordt met een
toename van risico’s als gevolg van
de verspreiding van
kankerverwekkende asbestvezels?

7
Kunt u uitsluiten dat werknemers en
inwoners van Sliedrecht met
asbestemissies te maken krijgen?
Wiens taak is het om toe te zien op de
emissies en de mate van
verontreiniging van de omgeving?
Welke rol speelt uw Inspectie hier in?

8
Is het waar dat er een overcapaciteit
voor storten van asbest is ontstaan
en de Derde Merwedehaven op prijs
concurreert met onder andere
Verwerking Bedrijfsafvalstoffen
Maasvlakte (V.B.M.)? Zo ja, hoe groot

is de overcapaciteit momenteel en als
gevolg van de nieuwe vergunning
voor de Derde Merwedehaven? Hoe
denkt u dan nog een positief effect te
bereiken met de door u toegezegde
verhoging van het storttarief van
asbest om thermisch verwerken van
asbest te stimuleren?
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